
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 8. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 287
Vurderer ministeren, at det - set i lyset af anbefalingen om en styrkelse af su-
verænitetshåndhævelse via luftrummet - vil være tilstrækkeligt at benytte luft-
havnen i Keflavik (for eksempel til kampfly)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Espersen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Espersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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